
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 8/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 15.8.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., doc. Ing. M. Donoval PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

PROGRAM: 

1. Plán obnovy – aktivita FEI, plánované projekty, zapojenie UaI – Donoval 

2. TIK – aktuálny stav príprav projektu – Donoval 

3. Správa k využívaniu priestorov kvôli sťahovaniu – Miklovič, Kutiš 

4. UE, ako ďalej? – aké sú scenáre – Bittera, Kutiš  

5. Rôzne 

 

K BODU 1:  Plán obnovy – aktivita FEI, plánované projekty, zapojenie UaI – Donoval 

 

V. Kutiš dal slovo M. Donovalovi, aby informoval členov RSRA aké aktivity FEI STU realizuje v rámci projektov viazaných na 

plán obnovy, a ako sa majú do týchto aktivít zapojiť ústavy a inštitúty.  

M. Donoval informoval RSRA, že z plánu obnovy FEI STU má vo výhľade aktuálne niekoľko projektov, ktoré majú rôzny 

význam, financovanie a ciele. Jednotlivé pracoviská na fakulte sú informované a 2SP im poskytuje súčinnosť. Prebieha aj 

komunikácia s agentúrou, aby podávanie jednotlivých projektov bolo cieľavedomé a zmysluplné.  

 
 

K BODU 2:  TIK – aktuálny stav príprav projektu – Donoval 

 

M. Donoval informoval RSRA, že FEI STU sa ako hlavný riešiteľ orientuje v projektoch TIK zameraných najmä na 

polovodiče. Ako partner sme v energetike, robotike, zdravotníctvo atď.. Aj v tomto prípade je 2SP plne súčinné s ústavmi 

a všetky relevantné osoby na fakulte sú o projektoch TIK informované.  

M. Bittera upozornil na problémy súvisiace s preradením zamestnanca na výskumnícku pozíciu v prípadoch, keď ten istý 

zamestnanec je súčasne aj na funkčnom mieste, ktoré garantuje päticu v procese akreditácie.  Členovia RSRA sa zhodli, že 

tento problém nemusí nastať pri všetkých typoch projektov, ale je nevyhnutné týmto problémom predchádzať. 

 

 

K BODU 3:  Správa k využívaniu priestorov kvôli sťahovaniu – Miklovič, Kutiš 

 

P. Miklovič informoval o príprave analýzy finančnej náročnosti správy budov FEI STU, ktorá bude podkladom pre 

prezentáciu. Táto prezentácia bude základom pre korektnú komunikáciu so zamestnancami FEI STU, a to najmä s tými, 

ktorých máme zámer presťahovať. Súčasne požiadal M.Bitteru, aby čo najskôr s doc. Kuzmom vyšpecifikovali, do ktorých 

kancelárií sa kolegovia z ÚE sťahujú, a aké dodatočné úpravy kancelárií je nevyhnutné pred sťahovaním zrealizovať.  

 

 

 

 
K BODU 4:  UE, ako ďalej? – aké sú scenáre – Bittera, Kutiš  

 

Členovia RSRA diskutovali o možných scenároch, ako ďalej s ÚE, keďže tento ústav dlhodobo stagnuje v rozvoji. Kľúčové 

sú interné rozhovory so zamestnancami ústavu, ktorí garantujú študijné programy. Následne sa prehodnotia možnosti 



 

ako zotrvanie ústavu v súčasnej podobe, zlúčenie s iným ústavom alebo rozdelenie ústavu medzi viacero pracovísk. 

Každopádne v prvom kroku sa V. Kutiš a M. Bittera stretnú s prof. Harťanským. 

 

K BODU 5:  Rôzne  

 

• M. Donoval v reakcii na otázku V. Kutiša potvrdil, že v rámci rozvojového projektu budú hradené náklady na 

zvýšenie jazykovej gramotnosti zamestnancov.  

• V. Kutiš upozornil, že je potrebné aktualizovať proces podávania projektov. 2SP musí nielen evidovať (databáza) 

ale aj komunikovať (smernica a informovanie zodpovedných zamestnancov) tento proces.  

• V. Kutiš požaduje, aby sa po dovolenkovom období opätovne rozbehli aktivity potrebné na plnenie volebného 

programu.  

• V. Kutiš požaduje, aby z rektorátnych smerníc dekanát vypracovával rešerše. P. Miklovič identifikoval ako možné 

pracovisko, ktoré by sa venovalo tejto agende, Administratívno-organizačné oddelenie, ktoré čoskoro na 

dekanáte vznikne.  

• P. Miklovič informoval RSRA o prebiehajúcom projekte aktívnej vrstvy fakultnej IKT siete. 

• F. Duchoň upozornil RSRA na problémy s prijatím študenta kvôli hornej hranici počtu prijatých uchádzačov. M. 

Bittera reagoval, že podľa zákona musí byť uchádzač pod čiarou prijatý, ak sa niekto nad ním nezapíše.  

 
 

Zapísal: 16.8.2023      Zápisnicu overil: 17.8.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 

 


